

Title (en)

Fastening device for a curtain rod.

Title (de)

Befestigungselement für eine Vorhangsstange.

Title (fr)

Elément de fixation pour une tringle à rideau.

Publication

EP 0426524 A2 19910508 (FR)

Application

EP 90402955 A 19901019

Priority

US 43060489 A 19891102

Abstract (en)

This device (13) is adapted to be fitted to one end of the telescopic rod (1); it comprises a first flat section (14) extending towards the window (6) and provided at its end with a surface (17) for fixing on the frame (9) of the window, a second flat section (15) extending in a direction perpendicular to the first section (14) and provided at its bottom end with a point of bearing on the supporting window frame located below the fixing surface (17) and adapted to bear on the chassis (9), and a third flat section (16) extending upwards in the position of use and in a direction parallel to the said first flat section; when the fixing element (13) is in the position of use, the upper end of the flat section (16), adapted to be fixed to the end of the rod, is located at a level higher than that of the said fixing surface (17) of the first flat section (14), and the third section (16) is laterally offset beyond the vertical edge of the window. The design of the fastening device (13) allows the convenient fitting of spring loaded telescopic curtain rods simply by applying pressure to them. <IMAGE>

Abstract (fr)

Cet élément (13) est adapté pour être monté sur une extrémité de la tringle télescopique (1); il comprend une première partie plate (14) s'étendant vers la vitre (6) et munie à son extrémité d'une surface de fixation (17) sur le châssis (9) de la vitre, une seconde partie plate (15) s'étendant dans une direction perpendiculaire à la première partie (14) et munie à son extrémité inférieure, d'un point d'appui sur le cadre de vitrage de support situé au-dessous de la surface de fixation (17) et adapté pour prendre appui sur le châssis (9), et une troisième partie plate (16) s'étendant vers le haut en position d'utilisation et dans une direction parallèle à ladite première partie plate; lorsque l'élément de fixation (13) est en position d'utilisation, l'extrémité supérieure de la partie plate (16), adaptée pour se fixer sur l'extrémité de la tringle, est située à un niveau supérieur à celui de ladite surface de fixation (17) de la première partie plate (14), et la troisième partie (16) est décalée latéralement au-delà du bord vertical de la vitre. La conception de l'élément de fixation (13) permet de poser convenablement par simple pression les tringles extensibles à ressort. <IMAGE>

IPC 1-7

A47H 1/022; A47H 1/08

IPC 8 full level

A47H 1/022 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47H 1/022 (2013.01)

Cited by

FR2991156A1; EP1464260A1; FR2853218A1; EP1125532A3; AT513622A4; WO2014108348A1; WO03071907A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE ES GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0426524 A2 19910508; EP 0426524 A3 19921125; EP 0426524 B1 19950628; AT E124223 T1 19950715; CA 2029131 A1 19910503; CA 2029131 C 19940503; DE 69020495 D1 19950803; DE 69020495 T2 19960201; ES 2075181 T3 19951001; FR 2653838 A1 19910503; FR 2653838 B1 19931029

DOCDB simple family (application)

EP 90402955 A 19901019; AT 90402955 T 19901019; CA 2029131 A 19901101; DE 69020495 T 19901019; ES 90402955 T 19901019; FR 9000353 A 19900112